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Agents econòmics de l’Alt Urgell i Cerdanya 
celebren a la Seu el primer fòrum 
empresarial 

Hi han pres part una seixantena d'empresaris i empresàries i ha 
comptat amb la presència del conseller Fernàndez 
  

 
Un moment dl primer fòrum empresarial de l'Alt Urgell i Cerdanya. / J.P.O.  

JUDIT PUJOL ODÉN (La Seu d’Urgell).- Una seixantena d’empresaris i 
empresàries de l’Alt Urgell i Cerdanya s’han trobat aquest dimecres al migdia 
per celebrar el primer fòrum empresarial d’aquestes dues comarques. L’acte ha 
comptat amb la presència del conseller de territori, Juli Fernàndez, com a 
personalitat convidada. 

El dinar ha reunit diferents agents del territori per crear noves xarxes i posar en 
comú neguits i propostes. Ferran Debant, representant d’un dels impulsors del 
fòrum, el grup Taelus, ha explicat que l’objectiu era “parlar de les inquietuds 
que té el territori, buscar el diàleg i construir, ja que és important que quan 



representants polítics venen aquí puguin parlar amb la gent d’una manera 
tranquil·la”. 
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La trobada ha tingut lloc a l’Hotel Andria, de la Seu d’Urgell. Abans d’iniciar 
l’àpat, les diferents autoritats han realitzat un parlament i posteriorment, els i les 
participants s’han presentat. 

La idea de la iniciativa és ajuntar en un espai agradable empresaris i 
empresàries perquè en sorgeixin noves oportunitats. En aquest cas, els sectors 
econòmics participants han estat variats. Dabant ha detallat que “tenim una part 
turística, que és molt important al territori, però també han vingut representants 
de la indústria, des del sector làctic i ramader fins a productors artesans o 
sectors com el del transport”. 

Els assistents han pogut tenir una conversa amb el conseller de Territori, una 
vegada ha finalitzat l’àpat. 

 


